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برگزاری مسابقات زورخانه ای
 به میزبانی ارتش

دژب��ان کل ارت��ش ج.ا.ا میزب��ان مس��ابقات 
زورخانه ای و پهلوانی، قهرمانی نیروهای مس��لح 
بود. به گ��زارش روابط عمومی س��ازمان تربیت 
بدنی ارتش جمهوری اس��امی ایران، مسابقات 
زورخانه ای و پهلوانی، قهرمانی نیروهای مس��لح 
با حضور تیم هایی از ارتش ج.ا.ا، س��پاه پاسداران، 
بسیج، نیروی انتظامی و وزارت دفاع در مجموعه 
فرهنگ��ی - ورزش��ی دژب��ان کل ارت��ش ج.ا.ا و 
در 7 م��اده میل ب��ازی، کباده باس��تانی، پرتاب 
2 می��ل، پرت��اب 3 و 4 میل، س��نگ، چرخ تیز 
و چ��رخ چمنی برگزار ش��د. در پای��ان با حضور 
 س��رهنگ جمش��ید ف��ولادی رئیس س��ازمان 
تربیت بدنی ارتش، امیر سرتیپ سهرابی رئیس 
هیات باس��تانی ارتش، امیر س��رتیپ رمضانزاده 
فرمان��ده دژبان کل ارت��ش، دکتر مجدآرا رئیس 
فدراسیون ورزش های همگانی، سردار باران چشمه 
رئیس تربیت بدنی نیروهای مسلح، سردار مقیمی 
و سرهنگ باقری رئیس هیات باستانی نیروهای 

مسلح، جوایز تیمی و نفرات برنده اهدا شد.

وضعیت نامشخص کمپ تیم ملی
حبیب کاش��انی کار خ��ود را در تیم امید 
پایان داد، ش��اید به واس��طه او ب��ود که پای 
ش��هرداری تهران برای بازسازی زمین اصلی 
کم��پ تیم های ملی ب��ه این ماجرا باز ش��د. 
وعده ای که در حد حرف باقی مانده و اجرایی 
شدنش به هیچ وجه مشخص نیست. این هم 
از همان کارهایی بود که فقط در فوتبال ایران 
مش��ابه آن را می توان دید، تیم ملی کمتر از 
60 روز دیگ��ر بای��د در رقابت ه��ای انتخابی 
جام جهان��ی به میدان برود اما همچنان زمین 
تمرین اصلی تیم ملی اوضاع آشفته ای دارد؛ از 
رویش انواع گیاهان تا خالی و زرد شدن چمن 

در قسمت های مختلف این زمین.

واکنش تند سعودی ها 
به مصاحبه غفاری

مدی��ر رواب��ط عمومی فدراس��یون فوتبال 
عربستان واکنش تندی به مصاحبه اخیر حسن 
غفاری داشت و سخنان تند و شیطنت آمیزی را 
بر زبان آورد. حسن غفاری عضو سابق کمیته  
انتقالی فدراسیون فو تبا ل در گفت وگویی که با 
ایسنا داشت AFC را به جانبداری از سعودی ها 
در قضیه اختاف ایران با عربستان متهم کرد 
و گفت وگ��وی مفصل��ی در این زمین��ه انجام 
داد. س��خنانی که غفاری بر زب��ان آورد بازتاب 
زیادی در رس��انه های عربستانی داشت و آنها 
را به واکنش واداش��ت. طال آل ش��یخ، مدیر 
روابط عمومی فدراس��یون فوتبال عربستان در 
گفت وگویی که با روزنامه الریاضیه داشت، گفت: 
از سخنانی که غفاری بر زبان آورد اصا تعجب 
نکردیم. عادت کرده ایم از س��وی ایران چنین 
رفتارهایی را مشاهده کنیم. فدراسیون فوتبال 
عربس��تان براس��اس ش��واهد و مدارک سخن 
می گوید و همه کشورها می دانند که در مشهد 
و تهران در ماه ژانویه گذش��ته چه برخوردی با 
هیأت های دیپلماتیک عربستانی شد. او مدعی 
ش��د: ایرانی ها به س��فارت ما در تهران حمله 
کردند. آیا الان باید از آنها انتظار داشته باشیم 
که امنیت کاروان های ورزشی ما را تامین کنند؟ 

آنها نمی توانند امنیت ما را تامین کنند.

گودرزی: باید به قانون مراجعه کرد
وزیر ورزش و جوانان می گوید درباره تعیین 
یا عدم تعیین سرپرست فدراسیون فو تبا ل باید 
به چارچ��وب قوانین موج��ود مراجعه کرده و 
ضمن احترام به قوانین بین المللی باید به قانون 
داخلی کشور نیز توجه شود. محمود گودرزی 
در م��ورد اختاف نظره��ای اخیر میان رئیس 
فدراس��یون فو تبا ل و معاون ورزش قهرمانی و 
حر فه ای وزارت ورزش و جوانان در مورد تعیین 
یا عدم تعیین سرپرست برای فدراسیون فو تبا ل، 
اظها ر کرد: باید ببینیم در این زمینه اساسنامه و 
قوانین چه چیزی را می گوید و ضمن احترام به 
قوانین بین المللی باید به چارچوب های داخلی 
در نظر گرفته ش��ده قوانین برای کشورها نیز 
احترام گذاش��ت. او ا دا مه  داد: ما براساس آنچه 
که قانون می گوید امور خود را دنبال می کنیم و 
امیدوارم رسانه ها نیز در این زمینه به ما کمک 
کنند و از ملتهب ش��دن فضا جلوگیری کنند. 
وزیر ورزش و جوانان درباره کمیس��یون اصل 
»90« مجلس شورای اسامی در زمینه فساد 
در فو تبا ل نیز، خاطر نشان کرد: شعار ورزش پاک 
و معنوی جزو اولویت های اصلی وزارت ورزش و 
جوانان است. ما باید به دنبال شفاف سازی فضا 
باشیم نه اینکه به سمت مچ گیری پیش برویم.  
کمیس��یون اصل »90« یک کمیسیون ناظر 
است که براس��اس قانون اجازه ورود به چنین 
مباحثی را دارد و هر آنچه که را تشخیص دهد 
به بخش قضایی معرفی خواهد کرد. ما در این 
زمینه چیزی را تایید و تکذیب نمی کنیم و بر 
مبن��ای قوانین امور را پیگیری می کنیم. هر 2 
بخش یعنی هم ما و هم آنها در چارچوب قانون 

وظایف خود را دنبال می کنیم.

سفر »دورهمی« با تیم تیراندازی  با کمان 
به »لاس وگاس«

بیت المال و اقتصاد مقاومتی چقدر 
برای وزارت ورزش مهم است؟

اعزام تیم تیراندازی با کمان به لاس وگاس 
با شماری از افراد غیرضروری باز هم ثابت کرد 
در ورزش افرادی هس��تند که به جای نگرانی و 
دغدغه برای بودجه ورزش و حرکت در راستای 
اقتصاد مقاومت��ی، »آمریکاگردی« را بر هر کار 
دیگری ارج��ح می دانند. به گزارش  تس��نیم، 
تیم ملی تیران��دازی با کمان کش��ورمان برای 
حضور در مس��ابقات جهانی داخل س��الن با 4 
ورزش��کار و 5 همراه راه��ی لاس وگاس آمریکا 
ش��د تا عیار خود را در این رقابت ها بس��نجد و 
کمانداران شانس خود را برای رسیدن به سکو 
امتحان کنند ک��ه البته نتیجه  و موفقیتی هم 
حاصل نش��د. این اعزام در حالی صورت گرفت 
که از نظر برخ��ی از اهال��ی ورزش، تیراندازی 
با کمان داخل س��الن به واس��طه عدم حضور 
در بازی های آس��یایی و المپیک در مقایسه با 
س��ایر بخش های تیراندازی با کمان از اهمیت 
کمتری برخوردار اس��ت. با توجه به تفاوت های 
تیراندازی داخل س��الن با فضای باز لازم است 
کادر فن��ی با تجربه در راس تیم ملی قرار گیرد 
و صرفا نمی توان با اعزام تیم ملی کامپوند در هر 
دو رشته داخل سالن و خارج از سالن به کسب 
نتایج مورد نظر ب��ه طور همزمان امیدوار بود و 
کسب مدال در جهان و آسیا توسط ملی پوشان 
کامپوند دلیل بر این نیست که همین افراد در 
داخل سالن هم بهترین های ایران هستند و با 
این بهانه اج��ازه ورود افراد جدید را به تیم ملی 
ن��داد. باید این موضوع را نی��ز یادآوری کرد که 
اگر قرار اس��ت تیراندازی با کمان داخل سالن 
کار خود را به ص��ورت حرفه ای آغاز کند، پس 
از انتخ��اب یک تیم ملی مجزا در این رش��ته یا 
بعضاً حضور افراد مشترک در هر دو رشته؛ لازم 
است این تیم مانند سایر تیم های تیراندازی با 
کمان اردوها و تمرینات مجزایی را در طول سال 
داش��ته و تنها در آستانه اعزام تیم به مسابقات 
برون مرزی اردوی این تیم تش��کیل نشود. اگر 
حضور ای��ن افراد به همراه تیم مل��ی لازم بوده 
است، پس تیم شمشیربازی چگونه در مسابقات 
جهانی در آمریکا با 3 ورزش��کار و س��رمربی و 
رئیس فدراس��یون حضور یافت؟ آی��ا جز این 
اس��ت که در این سفر حضور رئیس فدراسیون 
در کنار تیم به عنوان حراست کافی بوده است؟  
بارها در ورزش کش��ور دیده ش��ده در صورت 
عدم صدور ویزا برای نماینده حراس��ت وزارت 
ورزش، در صورت حضور مسؤولان فدراسیون، 
امور حراس��تی برعهده خود مسؤولان قرار داده 
می شود. در این باره می توان به فدراسیون جودو 
اشاره کرد که در سال 92 برای اعزام به آمریکا و 
در شرایطی که ویزای حراست صادر نشده بود، 
این امر به آرش میراسماعیلی، نایب رئیس وقت 
جودو سپرده شد. به هر حال رئیس، نایب رئیس 
و دبیر فدراسیون های ورزشی از فیلترهای لازم 
رد و از ط��رف مرجع ذی صاح تایید صاحیت 
ش��ده اند و در م��وارد ض��روری و در اعزام های 
کوچک و در شرایطی که ویزای حراست صادر 
نمی ش��ود، می توانند به عنوان افراد قابل اعتماد 
جای خالی حراست را پر کنند. مطمئنا به همان 
اندازه که مدیرکل روابط عمومی وزارت ورزش 
مورد اعتماد و تایید وزارت ورزش است، رئیس 
فدراسیون نیز تایید ش��ده است و هر 2 درباره 
انجام امور حراستی به یک اندازه آموزش دیده اند 
و اگر قرار باشد حراست همراه تیم نرود، می تواند 
ب��دون ایجاد هزین��ه اضافه ب��رای ورزش امور 
مربوط به حراس��ت تیم را انجام دهد. به گفته 
حسنی خو، مدیرکل حراس��ت وزارت ورزش و 
جوان��ان، از س��وی وزارت ورزش نام عباس��ی 
به عنوان نماینده حراست برای اخذ ویزای آمریکا 
رد ش��ده بود. این در حالی اس��ت که همزمان 
با نام عباس��ی، نام مازیار ناظمی هم در لیست 
اعزامی های لاس وگاس وجود داشته و این نشان 
می دهد شجاعی پیش از این نام افراد مورد نظر 
خ��ود را نهایی ک��رده و از ابتدا ق��رار نبوده وی 
به عنوان حراست همراه تیم باشد. شاید هم نام 
»لاس وگاس« باعث ش��ده نام مسؤول حراست 
در کنار نام مدیرکل روابط عمومی وزارت ورزش 
قرار گیرد؛ چه اگر کشوری دیگر و شهری دیگر 
بود، نیازی به اعزام مدیر روابط عمومی به عنوان 
حراس��ت نبود؛ همانگونه که پیش تر در جریان 
مسابقات کشتی در لاس وگاس، معاون فرهنگی 
و همچنین مع��اون پارلمان��ی وزارت ورزش و 
جوانان در این سفر حضور داشتند اما استثنائاً 
نماینده حراست نبودند و مشخص نیست تحت 
چه عنوانی، با خرج چه کس��ی ی��ا ارگانی و به 
چه دلیلی به این سفر رفته بودند.  ظاهرا کشور 
آمریکا بویژه لاس وگاس جایی است که برخی 
مقامات مس��ؤول منتظر فرصتی هس��تند که 
تحت عنوان مسؤول حراست یا هر چیز غیرقابل 
باور دیگری عازم سفر شوند و دورهمی خوش 
بگذرانند. اینجاست که باید از نهادهای نظارتی و 
البته شخص وزیر ورزش و جوانان پرسید تکلیف 
بیت المال و اقتصاد مقاومتی چه می ش��ود و آیا 
سفر غیرضروری معاونان او به لاس وگاس جزو 

بیت المال محسوب نمی شود؟

گزارش اخبار

لیگ برتر فوتبال در حالی از امروز برای استقال 
و پرس��پولیس از سر گرفته می شود که این 2 تیم 
در دیدارهایی دشوار باید به مصاف 2 تیم اصفهانی 
بروند. در ادامه مس��ابقات هفته هجدهم لیگ برتر 
فوتبال، امروز سه شنبه 3 دیدار برگزار می شود که 
در یکی از این مسابقات تیم سایپا از ساعت ۱4:30 
در مش��هد به مصاف پدیده خواهد رفت. سایپا در 
ح��ال حاضر ب��ا 30 امتیاز در رده چه��ارم جدول 
ق��رار دارد و برای باقی ماندن در مربع بالای جدول 
باید در این مس��ابقه به برتری برسد. سایپا که در 
تعطیات لیگ در جام ش��هدا شرکت کرده بود، با 
یک شکس��ت و یک پیروزی در این جام توانست 
عنوان سومی را از آن خود کند و با این عنوان لیگ 
را از س��ر بگیرد. تنها دغدغه سایپا برای این بازی، 
اس��تفاده از آندرانیک تیموریان است. طبق اعام 
سازمان لیگ، کاپیتان تیم ملی که در نیم فصل به 
جای جواد نکونام به تیم س��ایپا پیوسته است، به 
خاطر محرومیت قادر به همراهی سایپا نیست ولی 

مسؤولان این تیم به این موضوع اعتقادی ندارند.
کار سخت استقلال در اصفهان ■

در دیگر بازی این هفته، اس��تقال از س��اعت 
۱4:30 سه ش��نبه در ورزشگاه فولادشهر اصفهان 
مقابل ذوب آهن به میدان می رود. آبی های تهران در 
حالی لیگ را از سر می گیرند که به خاطر شکست 
استقال صنعتی در هفته هجدهم، همچنان با 34 
امتیاز صدرنشین هستند و انگیزه زیادی دارند تا با 
برد مقابل ذوب آهن، جای خود را در صدر محکم تر 
کنند. اس��تقال در دیدار رفت مقابل ذوب آهن با 
2 گل شکس��ت خورده و این دیدار می تواند برای 

شاگردان مظلومی یک بازی انتقامی هم باشد.
ذوب آهن تغییر زیادی نسبت به نیم فصل اول 
نداشته است. هاش��م بیک زاده از جمله بازیکنانی 
اس��ت که در نقل و انتقالات به تیم ذوب آهن آمد. 
گل محمدی که ترکیبی از بازیکنان جوان و با تجربه 
توانایی را در اختیار دارد، با پیروزی در این مسابقه 
می تواند تیمش را ت��ا رده دوم جدول بالا بیاورد و 
ش��انس خود را برای رس��یدن به عنوان قهرمانی 

چندبرابر کند.
پرسپولیس و انتقام از سپاهان ■

دیدار پرسپولیس و سپاهان همواره از مسابقات 
تماشایی لیگ بوده و بی مورد نیست که به این مسابقه 
 دارب��ی ایران می گویند. دیدار رفت 2 تیم با نتیجه

4 بر 2 به س��ود سپاهان تمام ش��ده بود. آن روزها 
پرس��پولیس حال و روز خوشی نداشت و انتقادات 
زی��ادی به عملک��رد این تیم مطرح می ش��د ولی 
برانکو ایوانکوویچ به تدریج اندیشه هایش را در این 
تی��م جا انداخت و از تیم��ش یک مدعی قهرمانی 
س��اخت. سرخپوش��ان که تمام توجه شان در نقل 
و انتقالات نیم فصل متوجه ج��ذب دروازه بان بود، 
»لوبان��ف« ازبک و محس��ن زاده را در این پس��ت 
جذب کردند تا نگرانی  هواداران در این بخش کمتر 
شود. این مسابقه که از س��اعت ۱7 آغاز می شود، 
تقابل اندیش��ه های 2 مربی هموطن کُروات یعنی 

برانکو ایوانکوویچ س��رمربی سرخپوش��ان و ایگور 
استیماچ سرمربی سپاهان است. استیماچ که بعد 
از کناره گیری حسین فرکی سرمربی سپاهان شد، 
نتوانست با این تیم نتایج خوبی بگیرد و با سپاهان تا 
رده نهم جدول پایین رفت. او بارها وعده داده که در 
نیم فصل دوم »سیمایی متفاوت« از سپاهان نشان 

بدهد و انتظارات را برآورده کند.
برانکو: سوشا برای بازی کردن رقابت می کند ■

برانک��و ایوانکوویچ در نشس��ت خبری پیش از 
دیدار تیمش مقابل سپاهان گفت: فکر می کنم شما 
هم مثل ما برای ش��روع نیم فصل دوم هیجان زده 
هستید، به هر حال بازی های بسیار مهم و جالبی 
در انتظار ماست. خیلی از تیم ها شوق خودشان را 
برای قهرمانی نشان می دهند. فکر می کنم قشنگ تر 
از این نیس��ت که بخواهیم برای مسابقه به مصاف 
قهرمان فصل قبل برویم و انتظار یک نمایش بزرگ 
را دارم. برانکو خاطرنشان کرد: باشگاه هم به صورت 
رس��می اعام کرد که سوش��ا می تواند در لیست 
۱8 نفره باش��د. وی در پاس��خ به این سوال که از 
هواداران دعوت می کنید که به استادیوم بیایند و در 
این باره چه صحبتی دارید، اظهار داشت: ما بهترین 
هواداران را داریم، در بازی با اس��تقال خوزس��تان 
دیدید که چه تعدادی آمدند و ما را تشویق کردند. 
انتظار دارم بازی با س��پاهان که بازی سنتی است، 
یار دوازدهم ما باش��ند. وی درب��اره اینکه احتمالاً 
هواداران پرسپولیس علیه خلعتبری مهاجم سپاهان 
موضع بگیرند و در این باره صحبت ش��ما چیست، 
ادامه داد: م��ن در این باره فکر نکرده ام، تا به حال 
هواداران ما عالی بودند. بازی با اس��تقال تهران را 
به خاطر دارید که صدهزار تماش��اگر به استادیوم 
آمد و یک کار جوانمردانه را نش��ان دادند. سرمربی 
پرس��پولیس در مورد اینکه باشگاه پرسپولیس تا 

چند روز گذشته نمی دانست که می تواند از سوشا 
مکانی اس��تفاده کند، اما حالا گفته می ش��ود که 
بازیکن ازبکستانی اضافه وزن دارد و شما از او راضی 
نیس��تید، صحت دارد، گفت: طبیعی است که این 
مساله صحت ندارد، دور و اطراف ما همیشه صحبت 
هست، البته با وجود موقعیت هایی که سوشا قباً 
داش��ته، ما در زمان بازی های قطر با محس��ن زاده 
قرارداد بستیم و البته می دانید که صادقی از ما جدا 
ش��د و با وجود اینکه این ماجرا پیش آمد، ما نیاز 
به جذب دروازه بان داشتیم. ما لوبانف ازبکستانی را 
جذب کردیم و چون سهمیه های بازیکن خارجی ما 
پر است، بازیکن آسیایی گرفتیم. برانکو درباره اینکه 
آیا برای استفاده از سوشا مکانی ریسک می کند یا 
نه، ادامه داد: ما هیچ اطاعی کسب نکردیم که کار 
برای سوشا ممنوع شده باشد، او فعاً در رقابت برای 
بازی کردن است و مراجع ذی صاح کار خودشان را 
می کنند. روند رسیدگی به پرونده سوشا در جریان 
است و وقتی زمان دقیق اعام شد، ما هم در جریان 

قرار خواهیم گرفت.
استیماچ: فردا)امروز( بازی بزرگی برگزار می شود ■

سرمربی تیم فوتبال س��پاهان گفت: 2 باشگاه 
بزرگ ایران با حمایت هوادارانش��ان به مصاف هم 
می روند، اما باید بگویم ما قهرمان واقعی هس��تیم. 
اس��تیماچ در نشست خبری پیش از دیدار تیمش 
مقابل پرس��پولیس گفت: بازی ف��ردا بازی بزرگی 
است، یک بازی بزرگ در فوتبال ایران انجام خواهد 
شد. 2 باشگاه بزرگ ایران با حمایت هوادارانشان به 
مصاف هم می رون��د، اما باید بگویم که ما قهرمان 
واقعی هس��تیم، چرا که در ۱۱ سال اخیر بهترین 
عملکرد را داش��تیم. امیدوارم در این بازی بهترین 
عملکرد را داشته باشیم. برانکو دوست من است و 
او را خیلی خوب می شناسم و خوشحالم که دوباره 

او را می بینم. می دانم که آخر بازی غیرممکن است 
هر دو نفر راضی باش��یم. وی افزود:  ما آمده ایم که 
ای��ن بازی را ببریم چرا که تیم خوبی هس��تیم اما 
باید بگویم پرسپولیس هم از بهترین تیم های حال 
حاضر ایران اس��ت. اس��تیماچ درباره استفاده از 2 
بازیکن برزیلی در س��پاهان افزود: پادوانی و شیمبا 
هر 2 آماده هس��تند و این برای ما یک اتفاق خوب 
است اما بد بود که در نیم فصل اول نتوانستند برای 
ما ب��ازی کنند. وی درباره اینکه برانکو گفته بود با 
او در تیم ملی کرواس��ی کار کرده، اظهار داشت: بله 
همین طور اس��ت ما با هم دوس��ت هستیم و من 
احترام زیادی به برانکو می گذارم. ما ۱0 سال با هم 
کار کردیم و باید بگویم پرسپولیس خوشبخت است 
که برانکو س��رمربی اش است. البته ما دو نفر برای 
موفقیت تیم مان تاش می کنیم اما باید بگویم بعد 
از بازی باز هم با هم چایی خواهیم خورد. سرمربی 
سپاهان درباره شناختش از پرسپولیس گفت: من 
پرس��پولیس را خوب می شناس��م. می دانم برانکو 
در ش��روع فصل دش��واری های زیادی داش��ت که 
این مس��ائل در 2 ماه اخیر هم برای ما رخ داد. اما 
می بینید که برانکو الان با تیمش نتیجه می گیرد و 
من هم انتظار دارم این اتفاق برای من هم رخ دهد. 
وی افزود: پرسپولیس در حال حاضر یکی از بهترین 
تیم های ایران است. آنها ۱۱ بازی نباختند و 7 برد 
و 4 مساوی به دست آوردند که این یک امتیاز برای 
قهرمان شدن است. ما هم تاش می کنیم تا بردهای 
پشت سر هم را شروع کنیم. استیماچ اظهار داشت: 
نقاط قوت پرسپولیس را می شناسم. می دانم طارمی 
موفق ترین مهاجم اس��ت و از احمدزاده،  عالیشاه، 
نوراللهی و رضائیان شناخت داریم. باید بگویم ما هم 
بازیکنان خوبی داریم و انتظار دارم فردا)امروز( بازی 

خوبی برگزار شود.

بازیک��ن آلمانی– کوزوویی اس��تقال را از پای 
پرواز بازگرداندند اما با او قرارداد نبس��تند. پش��ت 
پرده چه بود؟ آیا توسکی به خاطر مردود شدن در 
تست پزشکی باشگاه استقال از ایران رفت؟ اواخر 
هفته پیش، قبل از اینکه بازیکن خارجی استقال 
به فرودگاه برود در سایت بولتن نیوز از دلایل اصلی 

خط خوردن او پرده برداشتیم. 
در  این گزارش به ش��فافی عنوان کردیم پرویز 
مظلومی به خاطر تسویه حس��اب ب��ا یک ایجنت 
معروف به اس��م »ع- م« هرگز توس��کی را جذب 
نمی کند همانطور که اج��ازه حضور ژاردل برزیلی 
)دیگ��ر بازیک��ن او( را در تهران ن��داد. مظلومی به 
خاطر انتقام از این فرد که در داستان ریوالدو برای 
او و برادرزاده اش حواشی زیادی را خلق کردند قید 
توسکی را زد. البته این بازیکن هم با بازی نکردن در 
دیدار تدارکاتی مقابل پدیده تقریبا همان بهانه کافی 
را به مظلومی داد. اما اتفاق عجیب جایی حادث شد 
که  در آستانه پرواز، ناگهان یکی از مسؤولان باشگاه 

استقال با مدیر برنامه ایرانی او 
تماس گرفت و مدعی شد ما او 
را می خواهیم و باید در تست 
پزشکی باشگاه استقال حاضر 
شود. اینچنین بود که توسکی 
دوب��اره به تهران بازگش��ت و 

بدون مشکل در تست پزشکی حاضر شد اما سوال 
اصلی این بود که چه اتفاقی رخ داده است؟ 

طبق پیگیری های خبرنگار ورزشی بولتن نیوز 
متوجه شدیم بهرام افشارزاده رای سرمربی تیمش 
را وتو کرد و به او گفت با لجبازی نمی ش��ود کار را 
پیش برد. از این رو شرط جذب توسکی را موفقیت 
در تس��ت پزش��کی عنوان کرد. ام��ا به رغم مثبت 
بودن تست، ناگهان استقال اعام کرد توسکی را 

نمی خواهد و این بازیکن برای 
اینکه زمان را از دس��ت ندهد 
بافاصله بدون فوت وقت ایران 

را ترک کرد.
آی��ا به راس��تی توس��کی 
مش��کل  کوزوویی  آلمان��ی- 
پزشکی داش��ت؟ یکی از پزش��کان که از او تست 
گرفت به بولتن نیوز گفت: این بازیکن تقریبا همه 
تست ها را با موفقیت رد کرد، تنها یک مورد عمل 
جراحی روی ش��کمش داش��ت که بعی��د به نظر 
می رسید مشکل آفرین باش��د اما افشارزاده همین 
موضوع را بهانه کرد تا قید توسکی را بزند. اگر واقعا 
آنها این بازیکن را نمی خواستند چرا اجازه ندادند او 

همان چهارشنبه شب به آلمان برود؟ 

پیگیری ها نش��ان می دهد مدیرعامل استقال 
با دیدن فیلم های توسکی ش��یفته او شده بود اما 
مساله اصلی این است که وزیر ورزش و جوانان پس 
از قضیه ریوالدو و جاس��م کرار ش��رط کرده بود از 
این به بعد بازیکنان خارجی تنها در صورتی جذب 
ش��وند که همه اعضای هیات مدیره روی آن نظر 
مثبت داشته باش��ند. اما از آنجا که نه کادر فنی و 
نه بسیاری از اعضای هیات مدیره به این خرید روی 
خوش نشان نداده بودند، افش��ارزاده دست آخر از 
نظرش عقب نش��ینی کرد و برای اینک��ه بهانه ای 
داش��ته باشد جراحی شکم توس��کی را عامل عدم 
توافق معرفی کرد! اما مدیر برنامه او در مصاحبه ای 
گفت اینها همه بهانه است و بزودی خواهید دید که 
توسکی با یک تیم دسته یکی بوندس لیگا قرارداد 
خواهد بست. گفته می شود تیم احسان حاج صفی 
در فرانکفورت یکی از مشتریان این بازیکن آلمانی 
است که س��ال ۱383 همبازی مهدی مهدوی کیا 

در آلمان بود. 

هفته هجدهم لیگ برتر زیر سایه تقابل تهران و اصفهان

اوج رقابت

چرا نظر افشارزاده درباره توسکی عوض شد؟

هشدار وزیر خرید خارجی را پراند


